

Mohammad AlBastaki
Chief Executive Officer
Emirates NBD Capital Limited

In May 2021, Mohammad Al Bastaki was appointed as the Chief Executive Officer of Emirates NBD Capital, the investment banking arm of Emirates NBD, a leading banking group in the MENAT region. Mohammad currently is responsible for overseeing the structured finance, capital markets, and advisory businesses with a mandate to drive the growth of the Group's Investment Banking franchise.

Prior to his appointment, Mohammad was the Head of Public Sector – Corporate and Institutional Banking at Emirates NBD where he had leadership and oversight over several key strategic initiatives within the Public Sector space.

He has previously worked with HSBC for 12 years within Commercial Banking, Retail Banking and Global Banking in different strategic roles.

Mohammad holds a Bachelor's degree in Business Management from the Higher Colleges of Technology Dubai, UAE.

محمد البستاني
الرئيس التنفيذي
الإمارات دبي الوطني كابيتال ليمنند

يشغل محمد البستاني منصب الرئيس التنفيذي لشركة "الإمارات دبي الوطني كابيتال"، الذراع المصرفية الاستثمارية لبنك الإمارات دبي الوطني، المجموعة المصرفية الرائدة في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا وتركيا. ومنذ شهر مايو ٢٠٢١، يشرف البستاني حالياً على هيكلية التمويل وأسواق رأس المال وأعمال الاستشارات، وذلك في إطار مهمته الرامية إلى دفع عجلة النمو في ذراع الخدمات المصرفية الاستثمارية في المجموعة.

وقبل منصبه الحالي، شغل البستاني منصب رئيس القطاع العام للخدمات المصرفية للشركات و المؤسسات في بنك الإمارات دبي الوطني، حيث تولى قيادة العديد من المبادرات الاستراتيجية الرئيسية في مجال القطاع العام.

وكان البستكي قد عمل لدى بنك "إتش إس بي سي" لمدة ١٢ عاماً ضمن أقسام الخدمات المصرفية التجارية، والخدمات المصرفية للأفراد، والخدمات المصرفية العالمية.

يحمل محمد البستكي شهادة البكالوريوس في إدارة الأعمال من كلية التقنية العليا ، دبي، دولة الإمارات العربية المتحدة.